
INSTRUCTION MANUAL 
• Gently removes stains, plaque, and tartar on contact.
• Cleans the front, back, and in between teeth.
• Promotes healthier gums.
• Recommended by Dental Professionals.

To Install Battery:

• Locate the battery compartment cover on the bottom of the unit. 
• Twist and pull the battery compartment cover off.
• Insert 1 “AAA” battery (not included) and replace the battery 

compartment cover by pushing and twisting until the two arrows 
are aligned.

• Do not mix old and new batteries. Do not mix alkaline, standard or 
rechargeable batteries

To Use:

• Choose the attachment you’d like to use; either the stainless steel scaler 
tip, or the silicone flossing tip. 

• To change attachments simply pull up on the head, remove, and insert 
the new attachment. 

• Turn Sonic Pic on by pressing the button on the side, and then clean and
whiten your teeth by simply pointing and pressing! 

To Clean:

IMPORTANT: Do not submerge in water.
• Make sure Sonic Pic is turned off before attempting to clean.
• Clean the attachments by removing them from the unit and cleaning them

in water or alcohol pads.
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MODE D’EMPLOI
• Installation de la pile :
• Localisez le couvercle du compartiment de la pile à la base de l’appareil.
•  Tournez puis retirez le couvercle du compartiment.
•  Insérez 1 piles AAA (non comprise) et replacez le couvercle en le poussant 
 et en le tournant jusqu’à ce que les deux flèches soient alignées.
•  Ne mélangez pas piles usagées et piles neuves. Ne mélangez pas piles 
 alcalines, standards et rechargeables.

Mode d’emploi :

•  Choisissez le détartreur en acier inoxydable ou l’embout soie dentaire 
 en silicone.
•  Pour changer l’embout, tirez-le puis insérez celui désiré.
•  Allumez le Sonic Pic en appuyant sur le bouton latéral puis nettoyez et 
 blanchissez vos dents en pointant et en pressant !

Nettoyage :

IMPORTANT : N’immergez pas l’appareil dans l’eau.
•  Assurez-vous que Sonic Pic est éteint avant de le nettoyer.
•  Enlevez l’embout de l’appareil puis nettoyez-le avec de l’eau ou avec 
 des tampons imbibés d’alcool. 
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